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- Nie tyle kortów tenisowych, czy pola golfowego bym sobie życzyła, ale pięknego i dobrego uzdrowiska

– mówiła radna Teodozja Maliszewska. O planach na uzdrowisko w Swoszowicach dyskutowano podczas

posiedzenia Komisji Zdrowia i Profilaktyki oraz Uzdrowiskowej.

Plan rozwoju dla Osiedla Uzdrowiskowego Swoszowice, zrealizowany na potrzeby Biura ds.

Ochrony Zdrowia, prezentuje informacje na temat zadań, które zostały zaproponowane dla

zachowania warunków uzdrowiska i dla dalszej poprawy warunków zamieszkania i działania na

terenie Osiedla. Jak podkreślał dyrektor Biura, plan ten nie jest w żaden sposób aktem

wiążącym. Wiele zastrzeżeń do niego mieli między innymi radni. Według nich plany rozwoju

osiedla nie zgadzają się ze studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania

przestrzennego Miasta. – Dokument ten nie musi być zgodny, gdyż jest tylko poglądowym

planem stworzonym jako projekt unijny – wyjaśniał Michał Marszałek, dyrektor Biura ds.

Ochrony Zdrowia. Radni wnioskowali o przeprowadzenie dokładnych badań górniczych na

terenie uzdrowiska Swoszowice. – Kopalnia siarki w Swoszowicach działała już w XIX w.

Domyślają się państwo, jakie tam są ilości chodników, które nie zostały zasypane. To wszystko

należy zinwentaryzować i poddać odpowiednim badaniom, aby móc w tym miejscu tworzyć

plany zagospodarowania przestrzennego i myśleć o rozbudowie uzdrowiska – stwierdził radny

Józef Jałocha.
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